



SUBJECT: MSC NOTICE --- Consignee email address & mobile number is mandatory for Saudi Arabia

DATE: 31 May, 2024

Dear Customers,

尊敬的客户,

Recently, we observed that missing contact on SI for shipment to Saudi Arabia led to extra cost. This is to remind you that:

我司近期观察到因缺失联系方式导致目的港沙特产生高额费用，故我司友情提醒：

Local consignee email address & mobile number is mandatory for all import b/l's under Consignee's field. In case consignee is "To Order / To Order of bank", mobile number & email address of actual consignee is mandatory under "Notify Party". Non-compliance will result in penalties which will be on your account.

所有运往至沙特的货物，提单收货人栏必须为当地信息且显示邮箱地址及手机号；若为不记名提单时，提单通知人栏必须显示当地真实收货人的邮箱地址及手机号，如未按要求提供一切责任风险请自行承担。

Using this opportunity, we would like to express our sincere appreciation for your kind attention and cooperation. Please do not hesitate to contact us if we could be of any assistance.

借此契机，我司衷心感谢贵司一如既往的厚待与合作。如有任何疑问，欢迎垂询。

Regards

Mediterranean Shipping Company (Shanghai) Limited